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Zápisnica č. 1/2025 

z mimoriadneho  zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 27.1.2025 v zasadačke 

obecného úradu v Bukovciach 

 

Program:   

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Voľba overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Informácia o zmluvách 

5. Odpredaj pozemku 

6. Schválenie VZN o plnení povinnej školskej dochádzky a o výške dotácie na žiaka a dieťa 

školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti. 

7. Financovanie ZŠ s MŠ 

8. Diskusia 

9. Návrh na uznesenie 

10. Záver 

 

Prítomní: Jaroslav Palička – starosta obce 

  Mgr. Tatiana Kaščáková – poslankyňa OZ 

  Peter Galajda – poslanec OZ 

Marek Bartko - poslanec OZ 

Michal Herila –poslanec - poslanec OZ 

Darina Hančáková – poslankyňa OZ 

Ing. Alexander Palička - poslanec OZ 

 

 

Neprítomní:  Bc. Miloš Mačoško – poslanec OZ 

 

 

Bod č. 1 Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Jaroslav Palička, ktorý pred 

schválením programu privítal na rokovaní všetkých prítomných.   

 

Bod č. 2 Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Určuje: Jaroslav Palička - starosta obce 

Starosta obce určil za zapisovateľa zápisnice Mgr. Tatianu Kaščákovú a za overovateľov 

zápisnice určil poslancov Michala Herilu a Mareka Bartka 

V tomto bode bol schválený program mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva 

v Bukovciach 

Hlasovanie o uznesení č. 1 
Za:6,  

Proti: 0,  



2 
 

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Darina Hančáková) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÍ: 1 (Miloš Mačoško), 

HLASOVANIE č. 1 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č.3 Voľba návrhovej komisie  

Predkladá Jaroslav Palička, starosta obce  

Starosta obce navrhol za členov návrhovej komisie poslancov: 

Predseda:  Mgr. Tatiana Kaščáková 

Člen:   Darina Hančáková 

Člen:  Peter Galajda 

 

Hlasovanie o uznesení č. 2 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Darina Hančáková) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÍ: 1 (Miloš Mačoško), 

HLASOVANIE č. 2 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 4 Informácia o zmluvách 

Starosta informoval poslancov, že firma ktorá mala robiť verejné obstarávanie  na projekt školy 

odstúpila od zakázky, peniaze ktoré boli vynaložené v súvislosti s Verejným obstarávaním 

budú vrátené obci, podklady prevzala iná firma, ktorá vyhlási verejné obstarávanie tento týždeň. 

Starosta ubezpečil poslancov, že verejné obstarávanie sa stihne v požadovanom termíne, aby 

nám nepadol projekt. Verejné obstarávanie sa bude robiť na všetky 3 budovy, zmluva na 3. 

budovu má byť podpísaná každú chvíľu 

Hlasovanie o uznesení č. 3 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Darina Hančáková) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÍ: 1 (Miloš Mačoško), 

HLASOVANIE č. 3 – SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 5   Odpredaj pozemku 

 

V tomto bode bol schválený odpredaj pozemku  Márii Kaščákovej, Bukovce 109, parcela č. 5/2 

k.ú. Bukovce, zapísaná v liste vlastníctva č.1 druh pozemku zastavaná plocha a nádvorie 

o výmere 100 m2 v sume 0,60 eur za m2, čo  činí sumu spolu 60  eur.  

Hlasovanie o uznesení č. 4 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Darina Hančáková) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÍ: 1 (Miloš Mačoško), 

HLASOVANIE č. 4 – SCHVÁLENÉ 

 

Rovnako bol aj schválený odpredaj pozemku Mgr. Matúšovi Šlepeckému a Mgr. Lenke 

Šlepeckej, Bukovce 153, parcela č. 5/3  k.ú. Bukovce, zapísanú v liste vlastníctva č.1 druh 

pozemku zastavaná plocha a nádvorie o výmere 27 m2 v sume 0,60 eur za m2, čo  činí sumu 

16,20  eur a parcela č. 5/4  k.ú. Bukovce, zapísaná v liste vlastníctva č.1 druh pozemku 

zastavaná plocha a nádvorie o výmere 22 m2 v sume 0,60 eur za m2, čo  činí sumu 13,20  eur 

Hlasovanie o uznesení č. 5 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Darina Hančáková) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÍ: 1 (Miloš Mačoško), 

HLASOVANIE č. 5 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 6 Schválenie VZN o plnení povinnej školskej dochádzky a o výške dotácie na žiaka 

a dieťa školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti. 

 

V tomto bode  OZ schválilo VZN o plnení povinnej školskej dochádzky a o určení výšky 

dotácie na žiaka a dieťa školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti 

 

Hlasovanie o uznesení č. 6 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Darina Hančáková) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÍ: 1 (Miloš Mačoško), 

HLASOVANIE č. 6 – SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 7 Financovanie ZŠ s MŠ 

 

V tomto bode starosta informoval OZ, že sa zmenilo financovanie MŠ, ktoré prechádza na taký 

systém ako škola. Z podielových daní bola vydelená štátom povinná čiastka na financovanie 

škôlky, zároveň mimo tej čiastky obec financuje školskú družinu a kuchyňu. Zmena 

financovania spôsobuje navýšenie čerpania financií z rozpočtu obce o cca 14000 eur ako 

v predchádzajúcom roku.  Poslanci požiadali starostu obce, aby viedol rokovania s riaditeľkou 

školy o možnostiach zníženia zaťaženia rozpočtu.  

Hlasovanie o uznesení č. 6 
Za:6,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 6 (Mgr. Tatiana Kaščáková,  Peter Galajda, Michal Herila, Marek Bartko, Ing. Alexander Palička, 

Darina Hančáková) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0, NEPRÍTOMNÍ - 

OSPRAVEDLNENÍ: 1 (Miloš Mačoško), 

HLASOVANIE č. 6 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 8. Diskusia 

 

Starosta v tomto bode predložil návrh kroniky za rok 2024 od kronikára obce, poslanci si vezmú 

návrh na preštudovanie a budú o nej rokovať na najbližšom zastupiteľstve.  

Starosta informoval poslancov o podaní žiadosti v rámci výzvy PSK na dovybavenie obecného 

domu.  

Rovnako informoval poslancov o tom, že projektová dokumentácia pre územné konanie vo veci 

výstavby bytovej jednotky bola spracovaná, čaká sa za vyjadrením požiarnikov. 

Obecná akcia Zabíjačka sa uskutoční 9.2.2025 so začiatkom o 13.00. Starosta požiadal 

o súčinnosť poslancov pri príprave tejto akcie.  

Poslankyňa Darina Hančáková predniesla požiadavku, aby bol dom smútku dovybavený 

pokladničkou na dary pre smútiacu rodinu. Poslankyňa Tatiana Kaščáková požiadala starostu 

nech preverí či je potrebná ešte nová plachta na katafalk. Starosta informoval o zakúpení stojana 

na kvety. 

Poslanec Ing. Alexander Palička predniesol požiadavku, či by sa nemohla vymaľovať 

chodbička v sále a zázemie - miestnosti pri chodbičke. Zároveň by bolo vhodné preveriť a 

sfunkčniť reproduktory v sále, poprípade zakúpiť nové, aby sme mali zabezpečené vlastné 

ozvučenie akcie.  

Poslanci diskutovali aj o veľkokapacitnom kontajneri na cintoríne a potrebe odsledovať kto tam 

vozí odpad mimo toho na čo je kontajner určený.  

Starosta predniesol podnety od verejnosti: 

Starosta má upozorniť majiteľov psov, aby ich voľne nepúšťali. 
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Poslankyňa Darina Hančáková predniesla požiadavku verejnosti, či by nebolo možné pre 

výstavbu bytovej jednotky zakúpiť pozemok, ktorý je na predaj na ulici v smere na Gribov.  

Odpoveď starosta: tento pozemok už nie je na predaj, takže požiadavka je bezpredmetná.  


